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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 15760/30.04.2025 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 30 aprilie 2025 

 
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că la 

ședință sunt prezenți, un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni 
în funcție. 

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din 
cadrul consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și 
servicii publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat în conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează 
a fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal 
al ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a 
consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 278/24.04.2025 și ordinea de zi a ședinței 
a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 
 In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 129/28.04.2025 privind solicitarea trecerii unui imobil - tabăra 

Nădrag - din domeniul public al Comunei Nădrag, în domeniul public al Județului Timiș, 
și declararea acesteia ca fiind bun de interes județean 
2. Proiect de hotărâre nr. 130/29.04.2025 privind aprobarea închirierii, prin licitație 
publică, a bunurilor imobile și mobile aflate în cadrul Centrului de colectare legume-
fructe Tomnatic, proprietatea privată a Județului Timiș 

3. Proiect de hotărâre nr. 131/29.04.2025 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 55/26.02.2025 privind aprobarea atribuirii directe de către Județul Timiș, în 
calitate de beneficiar, către SERVICE CONS PREST SRL, a unor activități specifice de 
întreținere drumuri județene și pistă pentru cicloturism 

Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu 1 vot ”pentru” din 

partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian,  Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin (verbal), Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari 



2 
 

Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, 
Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Cotețiu Andrei. 
 
Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot 

ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 
Procedură de vot pentru ordinea de zi, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi cu completările aprobate cu 1 vot 

”pentru” din partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Panici Caița, 
Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, 
Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Nica Alin-Adrian, Popovici Gabriela. 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 26.03.2025, al ședinței 
extraordinare din data de 11.04.2025 și al ședinței extraordinare din data de 15.04.2025. 

Procedură de vot pentru cele trei procese verbale menționate anterior, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat cele 3 procese verbale cu 1 vot ”pentru” din 

partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 66/07.03.2025 privind 
aprobarea structurii organizatorice a Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se aproba reorganizarea DGASPC Timiș. 
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 

mediu de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
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Este vorba de restructurarea și reorganizarea făcută de DGASPC Timiș. Așa cum 
am anunțat, sunt aproape 300 de posturi desființate,  cam 100 dintre ele erau ocupate. 
Astfel recuperăm sume importante care se risipeau, din bugetul Consiliului Județean Timiș, 
prin DGASPC Timiș.  

Vom face același lucru la fiecare structură din subordinea consiliului județean. Am 
început deja cam de două-trei săptămâni, iar până la finalul verii vom tot avea de aprobat 
restructurări și reorganizări.  

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Laurențiu-Grigore Timiș 
Ca unul care de 25 ani sunt în slujba semenilor, în pastorală și în socială, eu, în 

munca socială văd o îmbunătățire a serviciilor sociale pe care consiliul județean le oferă în 
sprijinul persoanelor vulnerabile. Cred că această reorganizare este bine venită și sunt 
convins că în continuare consiliul județean se va apleca spre a eficientiza banul public și 
spre a fi în binele superior al beneficiarilor.  

Cred cu tărie că este un început bun și mai cred că putem să facem mai mult bine 
dacă ne unim forțele pentru a schimba  viața tuturor oamenilor care  au nevoie de sprijinul 
nostru. Vă mulțumesc. 

 
Domnul consilier județean Alin-Augustin-Florin Popoviciu 
Aș vrea să-i mulțumesc doamnei director Monica Trușcă.  Domnia sa a discutat cu 

celelalte instituții interesate să preia mulți din cei 242 de oameni care au plecat de la 
DGASPC și  mare parte dintre acești oamenii au fost transferați la alte instituții.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Domnule vicepreședinte, aș vrea să menționați, ca să fie foarte clar. Este vorba de 

alte instituții altele decât cele din subordinea consiliului județean.  
Nu aș vrea să se înțeleagă că am făcut reorganizarea luând dintr-o parte și mutându-

i în altă parte, ci este vorba de alte instituții publice care nu sunt în subordinea consiliului 
județean.  

 
Domnul consilier județean Alin-Augustin-Florin Popoviciu 
Da, sunt alte instituții care nu se află în subordinea consiliului județean. Este vorba 

de spitale și alte instituții publice care nu țin de consiliul județean. Din acest motiv am ținut 
să-i mulțumesc doamnei director Monica Trușcă. Domnia sa a avut această inițiativă și s-a 
implicat, astfel încât, o mare parte dintre cei plecați de la DGASPC și-au găsit locul în alte 
instituții care nu sunt în subordinea consiliului județean.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Da, mulțumesc domnule vicepreședinte. Am ținut să faceți această precizare ca să 

se înțeleagă foarte clar că nu este vorba de instituții din subordinea consiliului județean.  
Am cerut doamnei director și cer același lucru tuturor directorilor care au misiunea de 

a face restructurări să facă eficientizarea cheltuielilor care sunt risipite. Banii risipiți nu 
trebuie să fie de la calitatea serviciilor sociale pentru că nu vrem să scadă această calitate 
pentru că acest serviciu este unul bine gestionat în județul Timiș.  

Chiar și așa avem foarte multe centre care ar trebui reabilitate, avem de crescut 
norma de hrană, avem de investit în tot ce înseamnă activitatea acestor centre. Prin 
urmare, încercăm să recuperăm banii care se risipeau și să-i investim tot în asistența 
socială acolo unde este nevoie. 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă supun la vot  proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
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Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Nica Alin-Adrian. 
 
 

Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.95/08.04.2025 pentru 
aprobarea completării  Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 67/27.03.2024 privind 
aprobarea Normativelor pentru dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de 
carburanți cu completările și modificările ulterioare 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. nr.96/08.04.2025 privind 

aprobarea închirierii, prin licitație, a unui spațiu din Bastionul ”Theresia” Timișoara  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se aproba procedura de închiriere prin licitație a unui spațiu din Bastionul „Theresia” 

Timișoara. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu   
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
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Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 
de afaceri (COREX) 

Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
La acest proiect există un amendament. Rog pe domnul consilier județean Nicu 

Bădina să ia cuvântul pentru a da citire amendamentului.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Stimați colegi, în cadrul comisiei s-a dezbătut Proiectul de hotărâre nr. 

nr.96/08.04.2025 privind aprobarea închirierii, prin licitație, a unui spațiu din Bastionul 
”Theresia” Timișoara. 

La caietul de sarcini, punctul nr. 4 - Elemente de preț se prevede că: ” tariful pentru 
utilizarea terenului va fi indexat anual cu rata inflației fără cu acordul prealabil al chiriașului”. 

Aici am făcut un amendament cu privire la spațiu și o completare, respectiv :”chiria 
lunară și tariful pentru utilizarea terenului vor fi indexate anual cu rata inflației fără acordul 
prealabil al chiriașului”. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis   
Amendamentul domnului Bădina este corect. Vă mulțumim.               
Dacă mai sunt discuții? Dacă nu supun la vot amendamentul domnului consilier 

județean Nicu Bădina. 
Procedură de vot pentru amendament, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a  votat: Nica Alin-Adrian. 
 
În continuare,  supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-
Cosmin(verbal), Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-
Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.100/14.04.2025 privind 

retragerea dreptului de  administrare a unor bunuri mobile de la Direcția de Prestări 
Servicii Timiș 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Ca urmare a adresei DPS, se retrage dreptul de administrare a unor bunuri mobile 

(avioane). Este vorba de cele 3 avioane pe care le avem acolo în hangar  și pe care dorim 
să le scoatem la licitație. Nu cred că noi, Consiliul Județean Timiș, trebuie să avem avioane 
și să le întreținem. Le scoatem la licitație și cine dorește le poate cumpăra să facă 
dezinsecție dacă consideră că are această activitate în domeniu.  

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu   

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.110/16.04.2025 privind 

aprobarea listei cu ordinea de prioritate a solicitanţilor locuințelor destinate închirierii 
specialiştilor din sănătate, din imobilul ANL, localitatea Giroc, Str. Arenei nr.20 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Pentru necesitatea respectării prevederilor Legii nr. 152 din 15 iulie 1998 

(republicată), a Hotărârii Guvernului nr. 962 din 27 septembrie 2001 privind aprobarea 
Normelor metodologice pentru punerea în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 privind 
înfiinţarea Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? 
 
Doamna consilier județean Gabriela Popovici 
Domnule președinte, la Comisia economică dar cred că și la celelalte comisii nu au 

fost toate documentele necesare pentru verificarea listei de solicitați. Din acest motiv 
propun să se completeze textul cu următoarea frază: ”toți solicitanții vor fi trecuți în lista de 
priorități cu condiția să întrunească toate condițiile legale”. 
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Această propunere vine ca urmare a faptului că doi din cei șapte solicitanți nu au 
avut prevăzut  în dreptul lor calitatea medicală cerută obligatoriu pentru a primi locuință ANL 
pentru specialiștii în sănătate.  Mulțumesc! 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis    
Rog pe domnul director Radu Șerban să vină la microfon să ne explice care este 

problema.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a 

patrimoniului 
Bună ziua,  
Noi am transmis, atât doamnei consilier Gabriela Popovici, cât și celorlalți consilieri 

județeni datele pe care le-a solicitat în comisia de specialitate. Prin urmare, la pozițiile 1,2 și 
4 din anexa nr. 1 la proiectul de hotărâre am transmis  atât contractele de muncă încheiate 
între persoanele respective și unitățile spitalicești, cât și copii după diplomele de licență 
pentru persoanele respective.  

Cu privire la ceea ce ați menționat dumneavoastră, legat de faptul că în unul dintre 
dosare apărea că solicitantul este asistent social, vă pot spune că, urmare a discuțiilor 
avute cu cei din comisie, pentru că ei sunt cei care au analizat dosarele depuse care sunt 
complete și respectă prevederile legale, ni s-a comunicat că potrivit Legii 95/2006 și a 
Ordinului Ministrului Sănătății 1101/ 2016 asistenții sociali sunt asimilați, în condițiile în care 
au contract de muncă cu o unitate spitalicească, ca și specialiști în domeniul sănătății. 

Dacă doriți, vă pot pune la dispoziție legislația și articolele respective din cele două 
acte normative.  

 
Doamna consilier județean Gabriela Popovici 
Nu este nevoie să ni le puneți la dispoziție. Singura observație este că aceste 

documente, despre care faceți vorbire, nu au ajuns la noi.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis    
Domnule director, mie nu îmi este foarte clar ce se întâmplă aici și nu are sens să ne 

grăbim. Prin urmare, decât să facem lucrurile rău mai bine mai stăm o săptămână și să 
reanalizăm din nou lista.  

Vă propun să retragem proiectul de pe ordinea de zi și să-l introducem peste două 
săptămâni, la următoarea ședință. Până atunci avem timp să verificăm documentele, să 
vedem ce spune lege și să vedem dacă au documentele care atestă faptul că sunt 
specialiști în domeniul sănătății.  

Deci,  propunerea mea este să retragem acest proiect până lămurim exact dacă au 
sau nu dreptul la aceste apartamente. Cu siguranță au dreptul dar vrem să fim siguri că 
este totul analizat corect.  

 
Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
Domnule președinte, dacă tot retragem proiectul și îl reanalizăm, eu știu că atunci 

când s-au construit aceste blocuri ele erau prevăzute  pentru medicii rezidenți pentru că ei 
au cele mai grele momente în viață și cele mai mici salarii.  

În momentul în care ești medic specialist deja sau  ești angajat cu o specialitate 
lucrurile se schimbă puțin din punct de vedere financiar.  

Din acest motiv aș dori să analizăm și această posibilitate când prioritizăm cine va 
lua pentru că nu avem pentru toți.  

Vă mulțumesc! 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis    
Este adevărat. Din punctul meu de vedere așa ar trebui să fie. Nu știu cum au fost 

criteriile făcute, nu știu ce spune ANL-ul despre acest lucru și din acest motiv am propus 
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retragerea acestui proiect și până la următoarea ședință  avem timp să ne uităm și să 
analizăm exact fiecare situație în parte.  

Proiectul nu se supune la vot întrucât a fost retras de pe ordinea de zi.  
Vă mulțumesc! 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.111/16.04.2025 privind 

aprobarea documentației tehnico-economică cu principalii indicatori tehnico-
economici, devizul general precum și devizele generale pe locații faza S.F., pentru 
contractul de servicii de proiectare și asistență tehnică pentru proiectul: „Asigurarea 
capacităților de transfer necesare pentru toate deșeurile municipale colectate prin 
upgradarea / modernizarea Stație de Transfer Timișoara și Centrele de Colectare 
Jimbolia, Deta și Făget” 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Dată fiind starea de uzură fizică și morală a echipamentelor de la stația de transfer și 

centrele de colectare deșeuri care a reclamat elaborarea unei noi documentații tehnico-
economice 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.113/16.04.2025 privind 

aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru obiectivul de utilitate publică 
„EXECUȚIE POD PE DJ 593B, KM 5+000, PARȚA (PODUL TURCULUI)“ 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 114/16.04.2025 pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 368/2022 privind 
aprobarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari pentru 
administratorul societății Service Cons Prest S.R.L. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Având în vedere modificarea legislativă se modifică indicatorii de performanță 

financiari și nefinanciari pentru administratorul societății 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( URBAM ), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială ( ASAN), Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL), Comisia 
pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri 
(COREX), Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Domnule președinte, la primele puncte de pe ordinea de zi ați tot vorbit de eficiență și 

de reducere de personal, drept pentru care vă felicit pentru acest lucru.  
Acum suntem la o societate comercială a consiliului județean la care, toți consilierii,  

de comun acord cu dumneavoastră, am decis să dezvoltăm societatea, să putem să 
scoatem bani, dividente, profit ș.a.m.d. 

Am avut timp să studiez raportul de specialitate întocmit de domnul director Radu 
Șerban pe anul 2024 și vă dau citire doar la două puncte: rata de creștere anuală a 
profitului – minim 11,5%, realizat 5%; rentabilitatea capitalului social – 5,2%,  realizat 5%;  

Vă adresez următoarele întrebări: 
-  dorim ca această societate să fie eficientă sau dorim ca această societate, care 

s-a înființat acum 10 ani, și care era să intre în faliment datorită unei proaste 
gestiuni a domnului Gliga pe vremea domnului președinte Bojin?  

- dorim ca eficiența conducerii să fie făcută prin voturile noastre de atribuire directă 
sau prin licitație câștigate suplimentar de dumnealor pentru că au director 
general, director adjunct, jurist și a.ș.m.d? 

Noi considerăm că ar fi firesc să existe un algoritm de calcul în care aceste atribuiri 
directe, pe care le votăm noi și pentru care răspundem, să existe un coeficient de 50-60% și 
restul să le mărim salariile, să le dăm tot felul de facilități în condițiile în care aduc ceva 
comenzi suplimentare.  
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Mă așteptam ca în primele luni din acest an să câștige curățenia la Continental, 
curățenia la Poștă, curățenia la Finanțe sau la alte instituții altele decât instituțiile noastre.  

Altfel, noi ce facem?  Luăm toate instituțiile noastre, și foarte bine faceți, le dăm la 
această societate să le administreze, deși nu știu dacă prețurile de piață corespund cu 
prețurile pe care le facturează ei, iar în final creăm un colos mare, după care, probabil că 
peste 1-2 ani, tot dumneavoastră veți veni cu o majorare de capital ca să le acoperim 
găurile.  

Cu această treabă, noi cei de la AUR, nu prea suntem de acord. Vă rog să faceți un 
algoritm de calcul, astfel încât, în fiecare an când se face acel raport de activitate să vină să 
ne spună:  ”noi împreună cu dumneavoastră am scos atâta profit pentru consiliul județean”.  

Vă mulțumesc! 
 
Domnul  președinte Alfred-Robert Simonis 
Domnule consilier aceasta este o discuție pe care trebuie să o purtăm în consiliul 

județean și vă mulțumesc pentru oportunitatea pe care mi-o oferiți de a face acest lucru.  
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Îmi cer scuze. Ar fi trebuit să încep intervenția mea cu : ”Hristos a înviat!  
Dar, venind în sprijinul dumneavoastră, încă de la începutul mandatului, ne dorim și 

noi să fim alături de dumneavoastră  pentru că ați spus că doriți eficiență,  însă  noi nu 
dorim să creăm o societate pe care, după 1 an,  să o băgăm în faliment. Aceasta este 
singura noastră rugăminte. Vă mulțumesc! 

 
Domnul  președinte Alfred-Robert Simonis 
Aici sunt câteva chestiuni pe care trebuie să vi le spun.  
În primul rând, forma actuală a legii ne permite ca maxim 20% din activitatea 

societății să fie în afara principalului ordonator de credite, adică Consiliul Județean Timiș. 
Orice licitație ar câștiga trebuie să se încadreze în 20% din veniturile societății, restul 
trebuie să fie obligatoriu de la consiliul județean.  

Acum noi am optimizat prețurile și am scăzut la începutul anului prețurile și tarifele cu 
care opera această societate pentru că, și am să fiu mai direct de cât ar trebui,  eu nu 
urmăresc neapărat profiturile financiare ale acestei societăți. Profiturile lor înseamnă 
pierderea noastră.  

Un cost mai mare pe serviciu îl plătim noi și rămâne în profitul societății respective. 
Aș prefera să lucreze mai ieftin, să facă un profit mai mic și pe noi să ne coste mai puțin.  

Însă, dacă dorim un colos, un mamut, atunci nu vrem să creăm, ce puțin, pe perioada 
actualei administrații nu o să se întâmple.  Dar, dacă totuși ne dorim să dezvoltăm la un alt 
nivel această companie, va trebui să o capitalizăm, să cumpărăm utilaje, să putem să 
facem chiar întreținerea drumurilor, deszăpezirile sau altceva.  

O analiză economică  serioasă am dat-o în lucru. Vrem să vedem ce a însemnat în 
ultimii ani de zile, pentru că nu prea am avut iarnă.  De exemplu, pentru  deszăpeziri sunt 
câteva zeci de milioane pe an pe care le plătim fără să avem un gram de zăpadă în ultimii 
5-6 ani și dacă cu 50-60 milioane cât am ”cheltuit pentru deszăpeziri” nu am fi putut 
cumpăra utilajele  necesare ca să putem face noi asta.  

Deci, aceasta este o discuție care trebuie purtată pe niște indicatori economici foarte 
clari și bine definiți. Vrem, ca împreună cu dumneavoastră, să luăm decizia dacă ne 
asumăm o societate, nu de calibru SDR pentru că nu cred că trebuie să atribuim direct 
contracte peste contracte pe orice tip de activitate. Acolo este o companie formată în anii 
1990. Erau alte vremuri și nu îmi dau seama dacă asta este ceea ce ar trebuie să facem. 

Eu aș externaliza și aș duce în privat fiecare  activitate, dar sunt anumite tipuri de 
activități și, vedeți că și primăria are dificultăți cu parcurile, spațiile verzi,  pe care nu le fac 
privații, cel puțin la noi în zonă, foarte eficient.  

Așa că încercăm să găsim formula prin care capitalizăm această companie și dăm 
mai mult de lucru pe  această zonă. Noi, împreună decidem dacă vrem să facă mai mulți 
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bani, dar sunt banii din consiliul județean sau le impunem tarife mai mici, le scade profitul și 
le cerem performanță și servicii de calitate. Este o discuție pe care o vom purta împreună.  

 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Dacă îmi permiteți aș dori să mai fac o completare.  
Întreținerea sediului Consiliului Județean Timiș anul trecut a fost 93.000 lei plusTVA, 

iar anul acesta este 117.000 lei plus TVA. Deci, este o creștere și nu o scădere.  
Aș da mai multe exemple dar nu mai vreau să comentez. Sper doar că pe viitor, 

exact cum ați zis dumneavoastră,  să fim mult mai eficienți. Mulțumesc! 
 
Domnul  președinte Alfred-Robert Simonis 
Să știți că a crescut salariul minim de câteva ori de anul trecut până acum, a crescut 

inflația și chiar dacă avem un Guvern performant în toată Europa mai este și inflație. În plus 
mai sunt indicatorii, suma de 97 la 117 nu cred că face sensul unei discuții în consiliul 
județean. Haideți să vorbim de lucruri serioase, domnule consilier! 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici 
Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu a votat: Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 115/17.04.2025 privind 

aprobarea modificării și completării Actului constitutiv al societății SERVICE CONS 
PREST S.R.L. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
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Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici 
Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu a votat: Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 116/17.04.2025 privind 

aprobarea atribuirii directe a serviciilor de curățenie pentru unele imobile din 
domeniul public și privat al județului Timiș, de către Consiliul Județean Timiș în 
calitate de autoritate contractantă către societatea SERVICE CONS PREST S.R.L. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat:  Danielescu Aura-Codruța, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 117/17.04.2025 privind 

aprobarea solicitării  trecerii unui imobil (teren și construcții) din domeniul public al 
Comunei Jamu Mare, localitatea Clopodia, în domeniul public al Județului Timiș și 
declararea acestuia ca fiind de interes județean 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
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Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( URBAM ), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială ( ASAN), Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL), Comisia 
pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri 
(COREX), Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 

Motivat de necesitatea sprijinirii activităților de conservare, restaurare și valorificare a 
patrimoniului cultural local, precum și de faptul că ansamblul reprezintă cel mai relevant 
complex arhitectural din zona de vest, având o valoare istorică deosebită și un potențial 
semnificativ de a deveni un reper cultural și istoric. 

Este vorba de conacul de la Clopodia – Jamu Mare, Conacul Petala care este un 
monument istoric aflat într-o stare avansată de degradare. Este atât de degradat încât o să 
cadă dacă nu intervenim de urgență. Am avut o discuție cu domnul primar de acolo și sunt 
dispuși să ne pună la dispoziție acest imobil ca să putem intra să-l punem în siguranță de 
urgență.  

Există și un proiect în acest sens care va fi preluat pentru că ar fi trebuit  să fie parte 
integrantă a acestui proiect, însă vrem să vedem cum facem, și până facem faza de 
proiectare să-l punem în siguranță, poate chiar să-l acoperim.  

Același lucru ne dorim să facem și la Banloc, pe clădirile care se pot acoperii până 
când se vor finaliza studiile, întrucât fiind monument de primă casa  va dura foarte mult 
până obținem toate avizele. Facem tot ce putem ca să nu cadă definitiv până atunci. Este 
un alt monument istoric pe care îl preluăm la consiliul județean.  

În același timp, pot să vă spun că avem discuții și încercăm să identificăm toate 
aceste obiective de pe raza județului Timiș pentru că avem această bogăție de care nu s-a 
ocupat nimeni până acum. Este adevărat că costă foarte mult și va trebui să găsim surse de 
finanțare, fie din surse proprii, fie din surse externe. Orice zi pierdută poate însemna 
pierderea acestor monumente pe care nu le vom mai putea reface niciodată dacă au căzut.  

Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Ascultând intervenția dumneavoastră parcă ați anticipat faptul că voi puncta un 

detaliu referitor la acest proiect.  
În primul rând, aș vrea să felicit consiliul județean, președintele consiliului județean, 

consilierii județeni pentru că încet, încet vom revigora ceea ce înseamnă patrimoniul 
cultural. Fără educație și cultură nu putem exista. Patrimoniul nostru cultural a făcut faimă 
județului Timiș și Banatului cu zeci și sute de ani în urmă.  

Aș fi vrut să punctez un detaliu dar dumneavoastră deja mi-ați dat un răspuns cu 
privire la o clădire pe care eu am vizitat-o. Este vorba de Mausoleul de la Bobda, comuna 
Cenei.  Din câte știu, din perspectiva proprietarului sau a patrimoniului, aceasta ținea de 
Biserica Romano-Catolică dar nu ar fi rău dacă l-am include în această strategie.  Ar fi un 
lucru bun.  

Dumneavoastră mi-ați dat deja un răspuns cu privire la faptul că strategia se va 
extinde la nivelul întregului județ  și va cuprinde tot inventarul patrimoniului care este unul 
colosal și cu siguranță va fi adus la lumină.  Mulțumesc!  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Referitor la Bobda pot să vă spun că în acest moment  este în licitație sau chiar se 

lucrează la proiectul tehnic al acelui monument. Împreună cu Ministerul Culturii, pe finanțare 
externă, în urmă cu un an și jumătate am făcut demersurile necesare chiar dacă nu am 
făcut publicitate.  

S-a și curățat în zona respectivă și s-a licitat proiectul urmând  ca faza de proiect să 
fie  finalizată  la finalul acestui an dacă lucrurile merg așa cum trebuie. Urmează scoaterea 
lui la licitație execuția lui. Nu știu dacă putem obține finanțare de la minister sau va  trebui 
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preluăm acel obiectiv la noi. E adevărat că este unul din obiectivele pe care ne dorim să le 
reabilităm. Noi ni le dorim pe toate dar trebuie să facem o prioritizare.  

Încă avem în curtea Muzeului de Artă, în centrul orașului, unde a fost domnul 
vicepreședinte ieri, clădiri care sunt în paragină. Adică avem, inclusiv la noi în curte. Dincolo 
de a lua altele trebuie să identificăm și ce avem  noi de restaurat.  

Cert este că avem această intenție. Vom aloca în fiecare an, evident,  în măsura în 
care veți accepta această chestiune, sume necesare pentru  punerea în siguranță, în prima 
fază și restaurarea fiecărui monument istoric și  fiecărei clădiri istorice.  

Dacă  mai  sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Nica Alin-Adrian.  
 

 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 118/17.04.2025 pentru 

aprobarea modificării și completării Hotărârii Consiliului Județean Timis nr. 
206/28.10.2016 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile aflate in 
domeniul public al Județului Timiș, către unele instituții publice de interes județean 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
luând în considerare adresa nr. 486/19.03.2025, înregistrată la Consiliul Județean 

Timiș cu nr. 10632/19.03.2025, prin care Biblioteca Județeană Timiș “Sorin Titel” a solicitat 
acordarea dreptului de administrare asupra construcției C2 denumită „Garaj auto P”, situată 
în localitatea Timișoara, str. Alexandru Odobescu, nr. 25, județul Timiș, înscrisă în Cartea 
funciară nr. 424376, cu număr cadastral 424376-C2, 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul  de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
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Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Nica Alin-Adrian, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 119/17.04.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 272/27.11.2017 privind aprobarea 
închirierii prin licitație publică cu strigare a unui spațiu din incinta Pavilionului 
Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, proprietate privată a 
Județului Timiș, cu modificările ulterioare. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore(verbal), Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Nica Alin-Adrian, Țecu Alexandra-Viviana. 
 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 120/17.04.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr.80/29.03.2023 privind închirierea 
prin licitație publică a unui bun imobil situat în Pavilionul Administrativ al Parcului 
Industrial și Tehnologic Timișoara, Calea Torontalului, km 6, aflat în proprietatea 
privată a Județului Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( URBAM ) 

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
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Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu 
Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Țecu Alexandra-Viviana. 
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 121/17.04.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr.47/24.02.2021 privind aprobarea 
închirierii prin licitație publică a unui spațiu de birou din Pavilionul Administrativ al 
Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, proprietate privată a Județului Timiș, cu 
modificările ulterioare 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu 
Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Timiș Laurențiu-Grigore 
 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 122/17.04.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 235/25.10.2023 privind aprobarea 
închirierii prin licitație publică a unor bunuri imobile situate în Pavilionul 
Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, Calea Torontalului, km 6, 
aflate în proprietatea privată a Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 123/17.04.2025 privind 

aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de dezvoltare 
pentru bugetul local al  județului Timiș la 31.03.2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 124/22.04.2025 privind 

aprobarea trecerii imobilului înscris în Cartea funciară nr.404480 Recaș, din domeniul 
public al Județului Timiş, în domeniul public  al Orașului Recaș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), 
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Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 
URBAM ) 

Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 125/22.04.2025 privind 

aprobarea trecerii unui imobil, din domeniul public al Județului Timiș, în domeniul 
public al Orașului Deta 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 
Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 126/22.04.2025 privind 

aprobarea trecerii unui imobil, din domeniul public al Județului Timiș, în domeniul 
public al comunei Uivar 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
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Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( URBAM ), Comisia pentru 
administrație publică locală ( CAPL) 

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  nr. 127/22.04.2025 privind 

aprobarea închirierii prin licitație publică a unor terenuri din cadrul imobilelor aflate 
în domeniul public al Județului Timiș și în administrarea  Direcției de Prestări Servicii 
Timiș, înscris în Cf nr. 455382 Timișoara 

 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( URBAM ).  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 22 al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre nr. 128/22.04.2025 privind 

acordarea sprijinului  financiar  unităților de cult, aparținând cultelor religioase 
recunoscute în România, din bugetul local al județului Timiș pe anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului ( ECOF), 
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Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 
URBAM ) 

Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 129/28.04.2025 privind 

solicitarea trecerii unui imobil - tabăra Nădrag - din   domeniul public al Comunei 
Nădrag, în domeniul public al Județului Timiș, și declararea acesteia ca fiind bun de 
interes județean 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Înainte de a vă da cuvântul, aș dori să vă spun câteva cuvinte:  noi încercăm să 

preluăm de la Ministerul Familiei, Ministerul Muncii și ulterior e la  Agenția Națională pentru 
Sport e 2-3 tabere, cum ar fi Bogda, Chevereș, Pietroasa pentru a le reabilita ținând cont de 
faptul că există finanțări pe ADR Vest pentru a reabilita măcar una sau doua astfel de 
obiective. Din păcate procesul de descentralizare durează foarte mult, sunt foarte multe 
avize prin ministere și pierdem exercițiul financiar.  

La nivelul județului Timiș, am încercat să identificăm, chiar și în privat, anumite 
obiective care au în CF titulatura de tabără, astfel încât, să le cumpărăm, expropriem, 
preluăm și să putem să aplicăm la finanțarea pe ADR Vest.  

Am descoperit cu bucurie că și la Nădrag există o astfel de tabără care este în 
același stadiu ca și celelalte, poate chiar mai bun decât cel de la Bogda, pe care am și 
vizitat-o, acolo aproape nu mai este nimic decât o poieniță care este foarte frumoasă, și am 
găsit disponibilitatea la primărie să ne predea acest obiectiv, iar după ce îl preluăm aplicăm 
ca să putem obține finanțarea pe ADR Vest până când vin celelalte, aici mă refer la  Bogda, 
Chevereș, Pietroasa, și vom găsi surse de finanțare sau chiar din surse proprii să reabilităm 
și acele tabere, astfel încât, să nu pierdem cele 2-3-4 milioane de euro pe care i-am putea 
atrage de la ADR Vest.  

Astăzi vă supun spre aprobare, dacă sunteți de acord, preluarea taberei de la 
Nădrag pentru a reface acest obiectiv.  

 
Domnul consilier județean Baiaș Claudiu-Gabriel, 
Domnule președinte, stimați colegi,  
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În calitate de cel mai tânăr consilier județean, în acest mandat, aș dori să salut 
inițiativa. Orice inițiativă destinată elevilor și tinerilor este binevenită.  

Aceste tabere, din păcate, în acest moment sunt impracticabile și doresc să felicit 
administrația pentru faptul că face demersuri concrete pentru a reda aceste tabere tinerilor 
și elevilor. Mulțumesc! 

 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Mă bucur foarte mult că ați anticipat intervenția mea. Am avut un punct de vedere și 

în cadrul ședinței comune al comisiilor de specialitate cu privire la acest proiect.  
Mă bucur că ne dorim să preluăm tabăra de la Nădrag. Este un bun început pentru 

ceea ce ne dorim cu toții cu privire la ce urmează referitor la taberele școlare de la 
Chevereșul Mare, Poieni Strâmbu și  de la Bogda. O tabără deosebită, așa cum ați spus și 
dumneavoastră, care din păcate a intrat în conservare în anul 1994. Această locație a fost 
construită prin anii 1960, destinația inițială a acestei locații a fost una de recuperare 
medicală din punct de vedere balneoclimateric.  

Îmi doresc foarte mult, domnule președinte, așa cum colegul Baiaș a intervenit acum 
în calitate de cel mai tânăr consilier județean din acest mandat, tot la fel și eu acum 12 ani 
am intervenit la fel ca și cel mai tânăr consilier județean pentru recuperarea și pentru 
reabilitarea acestor tabere școlare din județul Timiș care, din păcate, nu sunt într-o stare 
foarte bună. 

Rețeaua școlară din județul Timiș nu poate beneficia de serviciile acestor tabere, au 
fost neglijate și sunt convins că prin spiritul dumneavoastră, pe care îl aveți, de a acționa 
imediat, vom putea să avem aceste tabere școlare în administrarea consiliului județean 
care, în acest moment, sunt praf și să ne apucăm de treabă pentru ca într-un timp cât mai 
rezonabil, în câțiva ani sau poate chiar în acest mandat, să avem funcționale cel puțin 1-2 
tabere.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Domnule Bitea, mă bucur că acum 12 ani când erați cel mai tânăr consilier județean 

ați demarat acest tip de activitate și vă promit că nu o să ajungeți cel mai în vârstă consilier 
județean, așa cum este domnul Bădina, prietenul dumneavoastră din consiliul județean, 
până când vom face ceva concret în acest sens.  

Este bine că la 12 ani de la când ați început totuși începe ceva. E un lucru bun și mă 
bucur pentru sprijinul pe care îl oferiți prin votul dumneavoastră și prin intervențiile pe care 
le aveți în cadrul plenului consiliului județean.  

 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Dacă nu mă credeți puteți să verificați.  
Eu sunt convins că domnul Bădina Nica care a fost atunci și încă este consilier 

județean, cred că are 3 mandate de când este consilier județean, a asistat la acele 
momente în care eu interveneam aproape în fiecare plen cu privire la aceste tabere școlare.  

Nu știu care dintre colegi mai sunt acum în consiliul județean care să poată confirma 
acest lucru.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Domnule Bitea, eu nu am spus că nu este adevărat ce spuneți. Eu am spus că la 12 

ani de când dumneavoastră atenția asupra acestui lucru e bine că începe ceva.  
Eu eram mulțumit de ceea ce spuneți și nu încercam să contest afirmația 

dumneavoastră.  
 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Încă de atunci am rămas tot în proceduri și inițiative. Nu s-a făcut nimic altceva din 

partea factorilor decidenți de la vremea respectivă. 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Asta spun și eu. Nu era un reproș ci o constatare. Eu încercam să vă asigur că nu 

veți încheia mandatul acesta fără să vedeți ceva concret. Nu vrem să ajungeți cel mai 
vârstnic consilier județean până să se întâmple ceva.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Apreciez intervenția colegului meu mai tânăr cât și a domnului Bitea și, da este 

adevărat, că l-am auzit  acum 10-12 ani,  însă am rămas cu un  gust amar când am văzut 
că s-au blocat  investițiile de la stadion și de la sala polivalentă de la Giroc.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Domnilor, vă spun încă o dată că, eu nu încercam să atac pe nimeni, nu încercam să 

combat nimic ci am vrut doar să fac niște constatări care sunt reale. Nu trebuie să intrăm în 
polemică.  

 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Sper că va fi la fel de fericit și peste 10 ani pentru că acum radiază de fericire.  
 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Intervenția mea se focusează pe cadrele didactice. Vreau să vă spun că la nivelul 

județului nu avem un centru de formare pentru cadrele didactice și din acest motiv, mi-aș 
dori foarte mult, în măsura în care este posibil și finanțările permit acest lucru, ca în 
aproprierea taberelor școlare sau în incinta lor să existe aceste centre de formare pentru 
cadrele didactice atât de benefice.  

Exemplu acesta, pe care vi-l propun, nu este o invenție a mea. Nu trebuie să 
inventăm nimic ci trebuie să preluăm exemple de bune practici din alte județe. Nu departe 
de noi, chiar în județul Arad avem o tabără care este foarte bine gândită și concepută cu un 
centru de formare pentru cadrele didactice și cu spații pentru elevi într-o tabără școlară.  

Deci, vă rog să luați în calcul  și un astfel de demers. Mulțumesc! 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Mulțumim și noi. Este o idee  foarte bună, însă trebuie să vedem cum o punem în 

practică. Am înțeles că la Nădrag există o astfel de clădire care nu este atât de degradată și 
în care  s-ar putea face ceea ce ați propus dumneavoastră.  

 
Domnul vicepreședinte Alin-Augustin-Florin Popoviciu 
Domnule președinte, există o clădire  la Nădrag, aproape de tabăra, pe care am 

vizitat-o împreună cu primarul de acolo. Domnia sa  ar vrea să o doneze tot consiliului  
județean pentru ca noi să putem face  acolo  un centru de formare nu doar pentru cadrele 
didactice, ci și  pentru consilierii județeni sau  pentru funcționarii publici.  

Suntem în discuții cu domnul primar și urmează ca în următoarea perioadă să facem 
o delegație formată din consilierii județeni pentru a merge să vedeți această clădire care 
este impecabilă, ea fiind renovată acum 2 ani și este într-o stare perfectă de funcționare. 
Necesită poate doar mici modificări făcute acolo.  

 
Domnul consilier județean Alin-Adrian Nica 
Am observat că unii colegi nu înțeleg glumele dumneavoastră nemțești dar, lăsând 

gluma la o parte, acest proiect este unul foarte important și am militat pentru acest proiect 
nu doar eu ci și președintele care a fost înaintea mea, domnul Călin Dobra.  

Problema a fost preluarea taberelor de la București. Acolo s-au tot schimbat 
structurile de care trebuia să preluăm aceste tabere și nici măcar în acest moment cei de la 
București încă nu o situație clară cu toate taberele, astfel încât, să le predea la pachet 
tuturor celor care doresc să le preia, fie ele municipii, comune, orașe sau județe cum este 
cazul nostru.  
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Mă bucur foarte mult că ați găsit această variantă ca să profităm de sumele pe care 
le-am inclus în strategia noastră regională pentru acest domeniu și județul, totuși, să 
beneficieze de această măsură pentru că avem destul de multe obiective pe care trebuie să 
le renovăm.  

Prin urmare, susțin întru totul această inițiativă fiind o continuare a demersurilor, așa 
cum a zis și domnul Bitea, încă de acum mai bine de un deceniu. Vă mulțumesc! 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Vă mulțumim și noi. Dacă mai sunt alte intervenții? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: Danielescu Aura-Codruța. 
 
Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 130/29.04.2025 privind 

aprobarea închirierii, prin licitație publică, a bunurilor imobile și mobile aflate în 
cadrul Centrului de colectare legume-fructe Tomnatic, proprietatea privată a 
Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Având în vedere concluziile comisiei mixte care a propus operaționalizarea 

obiectivului prin închiriere se propune aprobarea închirierii prin licitație publică. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.    
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă  rog!       
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
Punctul nr. 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 131/29.04.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 55/26.02.2025 privind aprobarea 
atribuirii directe de către Județul Timiș, în calitate de beneficiar, către SERVICE 
CONS PREST SRL, a unor activități specifice de întreținere drumuri județene și pistă 
pentru cicloturism 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
Se atribuie noi sectoare de drum in zona teritorială deja atribuită. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.   
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog!    
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 26 al ordinii de zi – Întrebări, interpelări, informări 

  
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis                   
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 

1. Raport de evaluare centralizată a implementării Legii nr. 52/2003 pentru intervalul 
01.01.2025 - 31.03.2025, în detaliu, la nivelul  Consiliului Județean Timiș; 

2. Informare privind situația rezolvării corespondenței înregistrate la Consiliul județean 
Timiș în perioada 01.01.2025-31.03.2025; 

3. Informare privind deplasarea unei delegații a Consiliului județean Timiș în Franța în 
perioada 24-28.03.2025; 

4. Informarea nr. 15322/25.04.2025 privind calitatea de specialiști în sănătate a 
solicitanților locuințelor destinate închirierii din imobilul ANL; 

5. Informarea nr. 15556/29.04.2025 privind situația existentă a Conacului Petala; 
6. Informarea nr. 14087/15.04.2025 privind deplasarea unei delegații a CJT în misiune 

economică 30 martie – 10 aprilie 2025 
7. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 
Dacă sunt intervenții la acest punct? Cine dorește să ia cuvântul? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 

  Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră, doresc aduc în atenția 
colegilor consilieri  județeni și a tuturor celor care ne urmăresc faptul că, în prima parte a 
lunii aprilie, elevii și personalul didactic de la  Liceului Tehnologic Special ”Gheorghe 
Atanasiu” au participat în cadrul Programului Erasmus Plus la un schimb de experiență cu 
omologi din Portugalia.  
  Acest lucru a fost un succes și nu mă refer doar la ce s-a întâmplat anul acesta. 
Spun că a fost un succes în sine  pentru că, începând cu anul trecut, pentru prima dată,  
acest liceu, într-un concurs de proiecte la care au participat toate unitățile de învățământ și 
nu a fost un traseu special pentru cei cu nevoi speciale în învățământ, au câștigat acest 
proiect pentru o perioadă de 4 ani, în intervalul 2024-2027. 
  De ce este important? Să știți că  elevii și cadrele didactice nu schimbă doar clasa 
din România în Portugalia și capătă experiență,  pentru că acesta este, de fapt,  un proiect 
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important intercultural în care oamenii întâlnesc oameni noi, locuri noi și acest lucru 
contează mult mai mult, dacă luăm în calcul faptul că acești elevi provin din familii cu 
posibilități limitate și nu au altfel de posibilități să ajungă vreodată în Peninsula Iberică să 
vadă Oceanul Atlantic. 
  Nu suntem cu nimic mai prejos deși acolo s-au întâlnit cu elevi care, nu neapărat 
aveau nevoi speciale dar făceau același lucru în procesul de învățământ. Au învățat 
împreună și au schimbat împreună experiențe, iar în final, repet, am fost la înălțime acolo. 
  Din discuțiile pe care le-am avut, am primit și noi, consiliul județean, o temă. Tot 
interesul nostru trebuie să se manifeste și în direcția dotării, mai ales a atelierelor unde 
acești elevi învață o profesie  cu ceea ce este mai nou în domeniu.  
  Încă nu suntem la nivelul pe care ei l-au văzut în Portugalia și eu sunt convins că 
vom găsi fonduri să prioritizăm și să realizăm și noi  această dotare.  
  Totuși, sunt niște date sintetice pe care aș vrea să le anunț acum, și anume, anul 
acesta și anul trecut au fost 29 de adolescenți cu 16 însoțitori. Când mă refer la însoțitori să 
știți că este vorba de personal didactic, pedagogi și personal medical pentru că acești copii 
au nevoie, inclusiv, de tratament în perioada în care merg acolo. De asemenea, au fost și 
10 profesori în program, pe o linie diferită,  cu doi coordonatori pentru că, contează foarte 
mult ca profesorii care fac educație acolo să fie la același nivel care este în acest moment 
în Europa. 
  În  încheierea intervenției mele aș vrea să spun că cel mai important lucru, din tot ce 
s-a întâmplat în acest Program Erasmus Plus, este că am intrat și suntem într-un circuit 
educațional european.  
  Nimeni de la această masă, când eram de vârsta acestor copii, nu speram să avem 
această șansă și de aceea tot ce este pozitiv de acolo este bine ca noi să valorificăm și, așa 
cum am mai spus, rămân la tema pe care am spus-o, și anume, în limita posibilităților și a 
prioritizărilor, pe care le putem face, să aducem dotările pe care ei le-au văzut acolo. 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Domnule consilier noi suntem deschiși la astfel de propuneri. Haideți să gândim 
împreună o strategie, să creăm un proiect pilot și apoi să vedem cum putem extinde 
această chestiune. Oricum, suntem aici deschiși  pentru a face această  investiție. 
  Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă mulțumesc pentru participare și dată fiind 
epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean 
Timiș. 
 
 
 

PREȘEDINTELE                                              SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                 AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
      Alfred-Robert SIMONIS                                                   Mihai-Ștefan CRISTA 
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